
 

Dagsorden/referat for 
Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest 

Tid:   torsdag d .15 maj. 19.00- 21.00. 

Sted: DSU-lokaler, Kastetvej i Aalborg 

Deltagere: 

 Fra bestyrelsen: Lene, Hans Erik, Jens, Matija, Christoffer. 

 Tillidsvalgte: Lisbet, Liva, Christoffer og Jimmi  

 Afbud: Malene, Henrik. 

 Øvrige deltagere: 

 

 
Dagsorden 
 

 
Referat 
 

Beslutning 

  1.  Valg af: 
     -dirigent 
     -referent 
 

 
Hans Erik. 
Lene. 

 

 2.  Godkendelse af    
      dagsorden 

Ingen kommentarer. Godkendt. 

 3.  Godkendelse af   
      referat 

Der er ikke indkommet kommentarer til referat fra 7 april. Godkendt. 

 4.  Orientering fra: 
     -formanden 
     -kasserer 
     -bestyrelsesmedl. 
 

 
Deltagelse i Kredsmøde og Regionsbestyrelsesmøde. 
Valg af medlem til Kredsbestyrelsen. 

Lene har deltaget i begge 
møder, god stemning vi 
ser fremad mod valget. 
Regionsbestyrelsen har 
modtaget gode 
ansøgninger til stillingen 
som kampagneleder  
Lene har udsendt referat 
til bestyrelsen fra 
møderne inklusive møde i 
Fællesledelsen 14.5.  
 
Kasser har intet nyt. 

 5.  Orientering fra  
       tillidsvalgte: 
     -byrådsmedlem 
     -regionsrådsmedlem 
     -folketingskandidat 
 

 
Lisbet orienterede om de vigtigste emner lige nu i 
byrådet. Der skal spares 30 millioner på specialområdet, 
dette er en meget vanskelig proces med meget medie 
bevågenhed. Generelt fokus på at styrke almenområdet i 
folkeskolen. 
Meget diskussion af skiltning i relation til Plusbus. 
En del omtale af hvad der skal ske på Spritten, Lisbet 
pointerede, at der er lavet en lokalplan der tager højde 
for at det ikke kun er boliger, men også kultur og andre 

 



aktiviteter der skal være til stede. Der afholdes møde for 
kandidaterne vedrørende den 3. Limfjordsforbindelse. 
Vi havde håbet på deltagelse af vores 
Regionsrådsmedlemmer, da vi gerne vil have mere 
orientering op ventetiderne på psykiatrien, vi opfordrer 
Søren og Malene til at deltage i vores næste 
bestyrelsesmøde. 
 
 

  
 

  

 6. Byrådsvalg 2025. 
  
  

Tilknytning af bestyrelsesmedlem til Christoffer,  
Aktivitet Storcenter. 
Aktivitet Skipperen. 

Christoffer Rottbøll bliver 
tilknyttet Christoffer Rüsz  
Christoffer Rottbøll er 
valgt som 
bestyrelsesmedlem i Vest 
kredsen. 
 
Storcenter aktivitet er 
aflyst. 
Jens, Keld og Henrik har 
forsøgt at arrangere 
arrangement  i Skipperen, 
dette blev aflyst, da ingen 
af kandidaterne havde 
meldt tilbage, 
Liva og Hans Erik har haft 
et rigtig godt møde. 
Tanker herfra: 

- Keep it simple. 
- Gerne hjælp til 

uddeling af 
diverse. 

- Hjælp til 
aktiviteter. 

- Vigtigt, at 
aktiviteterne 
koordineres med 
kandidaternes 
fokuspunkter. 

- Aktive ved: 
studenterhuset, 
ved studiestart 
og måske 
aktivitet sammen 
med 
Natteravnene. 

- Bestyrelse og 
kandidater skal 
afholde 
statusmøder. 

- Sociale medier 
kan kandidaterne 
selv vælge hvad 
der giver dem 
bedst mening. 

 



 
7.Politisk drøftelse. 
 
 

Tid til fri politisk drøftelse om alt. God drøftelse under 
punkt 5. 

 8. Kommunikation. Diskussion af hvorledes vi bruger vi Facebook og 
instagram og andet for at nå vores medlemmer og gerne 
andre. 

Afskaffer hjemmesiden, 
Lene giver Benny besked. 
Vores aktiviteter skal 
primært foregå på 
Facebook og gennem S-
aktiv. 
Lene kontakter Asbjørn 
for at få administrator 
godkendelse. 
Snakker om at oprette en 
Messenger gruppe til 
bestyrelsen, dette kan 
Matija måske være 
behjælpelig med. 

 9. Evt. 
 10. Næste møde 
 
   

Jens foreslår at vi diskuterer, de valgetiske retningslinjer 
på næste møde. 
Mandag d. 16. juni 19-21 DSU.                                                       

Lene sætter punktet på 
dagsordenen. 
Lene foreslår, at vi 
fremadrettet afholder 
møder hver anden tirsdag 
i måneden undtaget juli 
og december, møderne 
holdes på 
Annebergcentret hvor vi 
kan låne lokaler gratis og 
der er desuden gratis 
parkering 
Næste møde er hygge 
møde med mad og drikke 
og selvfølgelig politiske 
diskussioner. 

 


